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«Søyaland» og resten av omlandet er i ferd med å ikle 
seg vinterdrakten og de siste artige kampene for barn, 
ungdom og litt eldre «ungdom» er spilt på Søyabanen. 

Det er ikke riktig skiforhold på Vang og i 
Strengenløypene, men hold ut det blir nok fine forhold 
i 2022/2023 sesongen også. For i forrige sesong var 
området svært mye brukt og den tilretteleggingen 
som har vært gjort og blir gjort kontinuerlig bidrar til 
store muligheter for både gode aktiviteter og gode 
opplevelser for alle brukerne av anlegget og løypene!

2022 ble heldigvis et tilnærmet normalt år sett i forhold 
til de foregående 2 årene som var sterkt preget av 
koronapandemien. I 2022 ble det både arrangert 
Laksedager med stort bidrag fra svært mange 
frivillige fra oss og samme helgen ble det arrangert 
«Golfmaraton» på Surnadal Golfpark på Mo, der også 
var vi involvert med en flink gjeng som både satte opp 
og tok ned teltet vårt (9 x 12 m) på en fortreffelig måte. 
Det ble også arrangert en meget vellykket SøyaCup 
med fullt trøkk på banene og toppet med triksing i 

topp verdensklasse med Fagerlie brothers – meget 
imponerende og både innslagene fra trikserne og med 
innleid lydanlegg som også fungerte svært bra så 
ble hele pakken kjempemessig – godt jobbet av alle 
involverte før under og etter cupen! 

Garasjebygg – En ny tråkkemaskin fortjener en god 
garasje :-) 

Selv om et slikt prosjekt tar noe tid så er status når 
dette skrives (19.10.2022) at taket og veggene er tette. 
Vi håper og tror at vi kan starte å bruke garasjen når 
snøen melder sin ankomst. Se bildet.

Som vanlig så må dere lese gruppene sine rapporter 
lengre bak i posten og jeg vil også i år få takke alle som 
på en eller annen måte bidrar til at vi klarer å holde et 
høyt og relevant aktivitetsnivå i «Søyaland» for både 
store og små.

Sponsorene våre har stått med oss last og brast 
før, under og nå post korona, det er vi svært 

takknemlige for, så tusen takk 
til; hovedsamarbeidspartner 
Sparebank 1 Nordmøre, 
utstyrsleverandør Intersport Olaf 
Moens Eftf, Gjensidige Surnadal, 
Tingvoll og Heim, Svorka, Talgø 
MøreRoyal, Alti Forvaltning, 
Takstmann Øyås, og alle andre 
bedrifter som på forskjellige måter 
støtter vårt arbeid.

Medlemmer er vi i idrettslaget 
avhengige av, både aktive og 
«passive». Og vi ønsker selvsagt 
flest mulig aktive medlemmer. 
Men stort sett så kommer vi ned 
på føttene når det gjelder å få 
foreldre og andre til å stille som 
trenere, løypemannskap, lagledere 
og til verv i de ulike gruppene. 
Det er på plass og ønske om flere 
medlemmer. 

Til slutt ønsker jeg bare å 
utfordre meg selv, og du 
som også kan kjenne på at 
dørstokken blir litt høyere om 
vinteren - «Snakkes på Vang 
Skiarena og i Strengentraséen»

Som sikkert mange las i fjorårets 
Søyapost så ble vi alle utfordret til 
å sikre et enda høyere medlemstall 
i idrettslaget av Hedersmedlem og 
relativt aktiv mann på flere fronter, 
Knut Haugen. Uten at vi har svaret 
på hvorfor så kan vi nå melde at vi 
per utgangen av 2022 har økt med 
over 100 medlemmer til at vi nå 
teller 325 medlemmer - artig!

Med vennlig hilsen

Lars Inge Kvande

Helsing frå leiaren
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ÅRSRAPPORT FRA HOVEDSTYRET 2021

Heldigvis har vi etter koronapregede år kommet inn 
i mer normale tilstander, og Søyaland preges igjen 
av høg aktivitet, med faste poster gjennom året, som 
Barn i løypa, Søyasvømming, Søycup, vakthold på 
Laksedager og fotballkamper på Søyabanen med 
små og store. På Søyabanen nyttes enhver anledning 
til å ha åpen kiosk, ingen kamp er for uvesentlig! 
Kioskdriften er en god inntektskilde for laget, 
stemingsskapende for småfrosne publikummere, 
og populært for spillere, enten seire skal feires med 
sjokoladekake, eller forsmedelige tap skal glemmes i 
en popkornpose. 

Det meste av aktiviteten i laget skjer i undergruppene, 
og finnes godt beskrevet andre steder i Søyaposten, 
men en liten beretning fra hovedstyret hører med. 

Hovedstyret har det siste året bestått av: 

Leder:  Lars Inge Kvande

Nestleder: Kristian Ansnes

Kasserer: Tore Gjul

Sekretær: Anne Saltrø Polden

Syremedlem: Svein Inge Kvande 

Leder Aktivitetsgruppe Vinter: Martinus Grønnes 

Leder Vinterdriftsgruppe: Peder Saltrø

Leder Trimgruppe: Jostein Kvendset

Leder Fotballgruppe: Leif Magne Andersen

Leder økonomiguppe: Merete Haugen

Redaktør Søyaposten: Geir Forbregd

IL Søya har fortsatt svært god økonomistyring. 
Fokus på inntjening på våre ulike arrangement, 
søknadsskriving, trofaste sponsorer med 
hovedsponsor Sparebank1 Nordmøre i spissen, i 
kombinasjon med stor dugnadsvilje gjør at laget 

er i stand til å ta nødvendige økonomiske løft som 
tråkkemaskin, robotklippere og tråkkemaskingarasje. 
Selv om disse prosjektene ofte utløser støtte gjennom 
tippemidler og annet ville vi ikke kunne forskuttere 
de beløp som det ofte kreves, eller evnet å stille med 
nødvendig egenkapital uten en solid økonomi. Derfor 
fortsetter vi å legge vekt på god drift og kontroll på 
økonomien. 

Siste årsmøte ble gjennomført 28.02.2022. Der ble 
det nyttet anledning til å takke av Æresmedlem Marit 
Haugen, som har ført lagets regnskap de siste 25 år. 
I tillegg til vanlige årsmøtesaker ble det også vedtatt 
en endring i lagets organisasjonsplan. En ønsker å 
prøve ut en opprettelse av en ”vinteridrettsgruppe”, 
med større samhandling og fokus på det totale tilbudet 
etter at fotballen stort sett legges på hylla om høsten. 
Her inngår både Søyasvømming, barneidrett og 
den tidligere skigruppas aktiviteter. I tillegg ble det 
opprettet en mer formell driftsgruppe for oppfølging av 
anleggene på Vang og Strengentraseen, da dette også 
er oppgaver som har vokst de siste åra.

Styret er opptatt av at organisasjonskartet ikke er 
”hugget i stein”, men at en tvert imot har et aktivt 
forhold til hensiktsmessig organisering etter hvert 
som målgrupper og aktiviteter endrer seg. Om dette 
fungerer slik en håper får en ta en evaluering av etter 
hvert. 

Styret i IL Søya ønsker med dette å ønske alle 
samarbeidspartnere, sponsorer, medlemmer, ja alle 
små og store i og i tilknytning til Søyaland en riktig god 
jul, og et aktivt 2023 når den tid kommer.

SURNADAL - HEIM  - TINGVOLL
Telefon 46 78 00 00

gjensidige.no/sht

Velkommen innom på våre kontor i Tingvollsenteret,  Halsanaustan, 
ALTI Surnadal og Kyrksæterøra

Halsa IL

Surnadal IL 
Dykkerklubb

Surnadal  
NTN Taekwon-Do

SVORKA.NO    TLF: 97 91 22 22

STOLT SPONSOR
AV LOKAL IDRETT & KULTUR
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Rapport fra knøttelaget 2022

I år har knøttelaget bestått av 2015 og 2016-kullet, i alt 
15 stk.
 
Første trening var mandag den 25.april, stort oppmøte 
med ivrige, spente knøtter. Utover sesongen har det 
også vært godt oppmøte. Både på trening og cup. 
Det virker som ungene har kosa seg og skapt gode 
fotballminner. 
 
Årets knøttelag har bestått av:
2015: John Ola Åsbø, Emil Melkild, Oda Fiske 
Thunestveit, Ingrid Vikan, Anniken Andreassen Moe, 
Andrea Sande Skei og Ine Johnsen Norli. 
2016: Aron Thunestveit Aasgård, Live Svinvik, Kristian 
Brøske, Emil Kvande, Dominykas Degesys, Ingrid 
Grytskog, Jørn Stenberg og Emil Mossing 
 
Det har vært tre trenere for årets knøtter: Karin Åsbø, 
Veronica Thunestveit Aasgård og Linda Kvande har 
gitt barna en god og trygg start på fotballkarrieren. 
 
I år har vi deltatt på følgende cuper:
Halsa cup 11. juni
SIL-regncup 19. juni
Todalsdagen 2. juli 6-åringene fikk med seg to kamper 
før hele cupen ble avlyst pga mye regn. 
Søyacup 27. aug
Rindalscup 4. sept
 
Som sesongavslutning for knøttene kjøpte vi 
inn Napolipizza og saft som de kosa seg med i 
klubbhuset. Det ble også spilt en morsom kamp 
mellom foreldre og barn noe som var veldig gøy. 
 
Takk til spillere, trenere og foreldre for en kjempefin 
sesong. 
 
Nordvik, 11.oktober 2022
Nina Vikan , Lagleder

F.v Live , Ingrid G, Emil Kvande, Aron, Dominykas, Emil Mossing

Oppe f.v: John Ola, Emil Melkild, Jørn
nede f.v: Dominykas, Kristian, Emil Mossing

Oppe f.v: Ingrid V, John Ola, Ine, Oda
Nede f.v: Emil Melkild, Andrea, Anniken

La oss forenkle hverdagen din og bidra til økt 
lønnsomhet for din virksomhet!
Du får skreddersydde løsninger, tilgang til tallene 
dine 24/7, og samlet og automatisert dine kjerne-
prosesser på ett sted – i skyen. 
Vi tilbyr deg de beste løsningene gjennom 
24SevenO  ce og Duett, to av Norges største 

TRIO REGNSKAP
gir deg oversikten 
du trenger

Med skybaserte løsninger 
kan du endelig si farvel til 
tungvinte, gammeldagse 
systemer og rutiner.

skybaserte forretnings- og regnskapssystemer, samt 
løsninger for rapportering, likviditetsstyring, HR og 
personal. 

Kom innom for en hyggelig ka� ekopp og 
prat med en av våre medarbeidere. 

TRIO REGNSKAPSSERVICE AVD. SURNADAL • WWW.TRIOREGNSKAP.NO • POST@TRIOREGNSKAP.NO • TLF. 71 65 89 90
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Årsrapport  Søya/Todalen J 11
Jenter 11 har i år, som i fjor, vore eit samarbeidslag 
mellom Il Søya og Todalen il, beståande av 10 jenter 
født 2012, 2011 og 2010. Trenarar har vore Jens 
Nervik og Bjørn Nes Kvande. 

Vi byrja med treningar inne i gymsalen på Stangvik 
skule etter jul og held fram med to treningar i veka når 
snøen slapp på Søyabanen og på Bordholmen. 

Vi har spela 7`er kampar og har møtt følgjande lag i 
serien: Nordlandet, Surnadal, Tingvoll og Smøla. Det 
har vore mykje spanande kampar, der vi har vunne 
fleire enn vi har tapt.

Vi har delteke på fleire gode cupar rundt oss lokalt 
som Ålvundfjorddagen, Søyacup og Rindalscup. I 
august reiste vi til Melhus på Melhuscup for å prøve 
oss mot lag frå Trøndelag. I oktober var vi på vår 
første innendørscup, Sodvincup på Kyrksæterøra. 

Topp oppmøte på treningane gjennom heile sesongen, 
der det har vore variert opplegg med fotball i fokus. Vi 
har hatt besøk av Ida Vasseng Hansen og Ingvild Berg 
som gjestetrenar ein par gonger. Dette var kjekt og 
godt motteke av jentene.

Vi har ikkje hatt nokon som fast keeper, men fleire har 
bytta på og gjort ein topp jobb. Vi ser no at mange 
av spelarane har funne sine plassar på banen, og 
motivasjonen og spelegleda har vore merkbart. Artig 
å følge utviklinga til den enkelte spelar og saman som 
lag. Vi var nok eit av dei beste laga i serien. Super 
sesong ☺ 
 
Nordvikstranda, 8. nov 2022

Karin Åsbø

Lagleiar 

Frå venstre bak: Oda Helene Kvendseth, Ingeborg 
Åsbø, Anna Vikan, Mia Kvande, Natalie Astrid 
Brusethaug

Frå venstre forran: Sigrid Grønnes, Oda Solem Måøy, 
Signe Stenberg, Svea Nes Kvande, Idun Solem Måøy
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Årsrapport Søya/Todalen G10

Samarbeidslaget Søya/Todalen G10 har denne 
sesongen bestått at 14 gutter i alderen 9 til 11 år. Fire 
9-åringer, syv 10-åringer og tre 11-åringer.

Spillere: 
Adrian Vikan (Søya) 
Arne Rodal (Søya) 
Linus Væge Glærum (Søya) 
Per Anders Hønsvik (Søya) 
Alvin Haga (Søya) 
Lars Ailo Gjeldnes (Todalen) 
Lars Arne Andreassen Moe (Søya) 
Lars Bastian Søyseth (Søya) 
Odin Kvendset (Søya) 
Olve Moen Strand (Søya) 
Ådne Gjeldnes (Todalen) 
Endre Sæterbø (Søya) 
Jakob Ranes (Todalen) 
Sindre Moen Rodal (Søya) 

Vi hadde vår første trening for sesongen 23. mars 
ute på Bankslettå, men de påfølgende ukene ble 
treningene holdt innendørs i gymsalen pga. mye 
snø! Etter påske ble all aktivitet utendørs, snøen 
forsvant til slutt, men det har vært en del treninger 
og kamper i surt og kaldt vær denne sesongen. 
Men vi har trosset været, 25. april hadde vi Kickoff 
på Bordholmen i Todalen, hvor vi grilla pølser og 
hadde gruppeoppgaver/konkurranser. Og den 9. mai 
spilte vi vår første seriekamp: bortekamp mot Dahle 
i Kristiansund. De andre lagene vi har møtt denne 
sesongen er: Kristiansund/Clausenengen, Tingvoll, 
Kvass/Ulvungen, Nordlandet og Surnadal.

Vi har deltatt på 3 fotballcuper: SILregncup, 
Rindalscup og Søyacup. Vi skulle og være med på 

Todalscupen, men som dessverre ble avlyst pga dårlig 
vær! På Silregncup og Søyacup stilte vi med 2 lag, et 
G9 lag og et G10 lag.

Laget har hatt to trenere, Jostein Kvendset og 
Lillian Væge Glærum som har aktivisert gjengen 
hver mandag med gode treningsøkter og variert 
innhold. Hver spiller har vist tydelig fremgang 
utover i sesongen, og lagspillet har blitt kjempebra. 
Onsdag har vært kampdager med unntak av et par 
kamper som ble flytta til helg pga lang reiseveg. 
Laget var og heldig å få to treninger litt utenom det 
vanlige, da Søya IL arrangerte kurs i barnefotball/
Grasrottrenerutdanning. Stig Arild Råket fra Nordmøre 
og Romsdal Fotballkrets trente Søya/Todalen G10 
laget på første kurset, og så fikk kursdeltakerne prøve 
seg på å trene laget på siste del av kurset.

Sesongen har vært begivenhetsrik med både opp 
og nedturer, og vi sitter tilbake med mange gode 
fotballminner. Tap og vinn med samme sinn heter det, 
og vil påstå at Søya/Todalen G10 har vært veldig gode 
på det!

Vi avslutta sesongen med Pizza og brus på Napoli 
pizzeria onsdag 5. oktober.

Vil takke spillere, trenere og foreldre for en innholdsrik 
og kjekk fotballsesong.

Stangvik, 12.10.2022

Ellinor Moen, lagleder

Det har vært treninger i mang slags vær denne sesongen. 
Her fra trening 28 mars på Banksletta.

Fra sommeravslutninga på Svissholmen

Sesongavslutning på 
Napoli pizzeria.

Besøk fra Nordmøre og 
Romsdal fotballkrets.
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Stolt sponsor av IL Søya 
Takk for bolyst gjennom idrettsglede 

 
God jul og godt nytt år!

www.takstmannoyas.no 
Telefonnummer 46 41 46 43 
E-post: post@takstmannoyas.no 

ALT I TAKST FOR PRIVAT OG NÆRING

E-post: post@takstmannoyas.no

 

Fra årets Kickoff på Bordholmen i Todalen.

 

 

Søya/Todalen G10: Bak fra venstre: Lars Ailo Gjeldnes, Endre Sæterbø, Alvin Haga, Lars Arne Andreassen Moe, 
Jakob Ranes, Odin Kvendset

Andre rekke fra venstre: Arne Moen Rodal, Ådne Gjeldnes, Per Anders Hønsvik, Adrian Vikan, Lars Bastian 
Søyseth, Sindre Moen Rodal

Liggende foran fra venstre: Olve Moen Strand og Linus Væge Glærum
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Årsrapport Surnadal/Søya G12

Da er det på tide å oppsummere hvordan 
2022-sesongen har gått for Søyaguttene født i 2010. 
Vi har i år hatt et samarbeid med Surnadal G12. 

Følgende Søyaspillere har deltatt i årets tropp: Erlend 
Saltrø Polden, Magnar Vikan, Jens Sancho Ansnes 
og Trygve Aleksander Halle. De to sistnevnte stilte 
for første gang som Søyaspillere etter overgang fra 
Todalen IL. 

Vi har samarbeidet med disse spillerne fra Surnadal: 
Aksel Grimsmo, Anders Kvernberg Bævre, Jaran 
Sveen Finnvik, Brage Andersen, Even Rodal Haugen, 
Håkon Mogstad, Magnus Sæterbø, Niklas Myklegard 
og Sivert Øverland.

Ivar Vikan og Jan Roger Finnvik har vært trenere og 
Karin Sveen har vært lagleder.
Sesongen startet med treninger sammen med både 
Surnadal G12 og G13 i gymsalen SUBUS. Lagene har 
vært en felles treningsgruppe gjennom hele sesongen. 
Etter hvert som våren kom sigende, begynte vi å ha 

treninger ute på Syltøran. Treningene har i hovedsak 
foregått på Syltøran, bortsett fra noen treninger og en 
kamp på Søyabanen.

Det har blitt spilt 14 seriekamper mot lagene Frei, 
Sunndal, Clausenengen/Kristiansund 1, Rival 2, 
Averøykameratene, Dahle og Aure. Resultatmessig 
har sesongen vært litt tung frem til siste kamp mot 
Dahle da vi endelig slo til med en seier. Hjemreisen fra 
Kristiansund tatt i betraktning, med allsang, discolys 
og full jubel i minibussen, hørtes det ut som guttene 
satt igjen med et inntrykk av at det har vært en bra 
sesong.

Laget har deltatt på tre cuper, SIL-regncup, Melhuscup 
og Søyacup. På Melhuscupen fikk vi spille mot flere 
trønderlag som vi vanligvis ikke spiller mot. Det 
var god innsats og vi gav motstanderne skikkelig 
motstand. Søyacupen var som vanlig veldig bra. Vi 
møtte to G11-lag, Surnadal G11 og Tingvoll G11. Det 
ble mange mål og gode resultater.

For å skape gode fotballminner er det også viktig 
med en arena utenfor fotballbanen. For at guttene 
skulle bli bedre kjent med hverandre ble det før serien 
startet arrangert en felleskveld på Syltøran med pizza 
og aktiviteter. I sommer ble det arrangert en felles 
sykkeltur over Nordmarka med frukt- og drikke-pause 
halvveis. Som sesongavslutning reiste vi til Trondheim 

for å spille bowling, spise pizza å se Bodø Glimt tape 
mot RBK på Lerkendal.

Kort oppsummert har det vært en veldig artig sesong 
sammen med en helt fantastisk gjeng. 

Takk for samarbeidet!
Ivar Vikan
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Se vårt utvalg og finn inspirasjon på 
vår nettside  www.kvande-nordvik.no

SURNADAL VÅR 2022

45
SURNADAL VÅR 2022

44

I fabrikklokalene på Kvanne har vi vårt visningsrom på 220 m2. 
Her er det er mulig å komme å se alle våre møbler, interiør og 
madrasser. Det er også mulig å være med inn i produksjonen for 
å se hvordan møblene produseres. 

Ordinær åpningstid i visningsrommet er 08-15 mandag til 
fredag. Det er også mulig med avtale på kveld og helg hvis 
det er ønskelig. For best mulig hjelp og veiledning kan besøk 
i visningsrommet avtales på forhånd. Vi har også visningsrom 
i inspirasjonsbygget på Norsk Hyttesenter på Hellerudsletta 
utenfor Oslo, og på Sjusjøen.

Vi har egen sømavdeling her i fabrikken på Kvanne som 
gjør oss fleksible med søm til puter og sofa. I tillegg tilbyr 
vi madrasser og madrasstrekk på standard og spesialmål. 
Sømavdelingen tilbyr også omtrekking og leiesøm. Vi 
forhandler alle tekstiler fra Innvik Ullvare, Gudbrandsdalen 
Ullvare og mange flere.

Vi ønsker å være en norskproduserende leverandør av 
kvalitetsmøbler, laget for å vare i generasjoner. En leverandør av 
kortreiste møbler som utsetter miljøet for minst mulig skade.

Besøk vårt  
visningsrom på Kvanne

Vi leverer våre møbler til hjem og hytter i hele Norge, vår 
lokale transportør fra Surnadal er landsdekkende og gjør oss 
tilgjengelig for hver bygd og by.

I tillegg til vårt standard møbelsortiment har vi også mulighet 
for spesielle tilpasninger. Vi tilpasser møblene på mål og kan 
skreddersy etter målsatt skisse. Send oss gjerne din plantegning 
og vi hjelper deg med å sette opp forslag til møblering.

Vi har møbler i ulike stilarter og prisklasser, som gjør at vi 
skal være tilgjengelig for de fleste prosjekt.

Alle våre møbler males eller beises i våre standardfarger, i 
tillegg maler vi også etter NCS eller RAL-kode hvis det er 
ønskelig. Vi sender gjerne tekstil- og treprøver hjem til deg  
i posten.

Vi er komplett forhandler av hele kolleksjonen til 
Wonderland og Høie med konkurransedyktige priser. I 
Visningsrommet har vi ett stort utvalg av madrasser, dyner, 
puter og sengetøy, også dette er produkter vi kan sende  
over hele landet.

produserer vi våre 
kvalitetsmøbler som varer  

i generasjoner

Kvande og Nordvik møbelfabrikk startet 
møbelproduksjon på Kvanne i Surnadal kommune i 
1968, alle våre møbler er også i dag produsert på 

Kvanne, i stor grad etter kundens ønsker og behov. 
Vi ønsker å lage kvalitetsmøbler som skal  

vare i generasjoner.

I fabrikklokalene til Kvande og Nordvik møbelfabrikk fikk vi samlet de ansatte i visningsrommet, som er åpent for publikum. Fra venstre finner vi Olav Arne Nes,  
Hans Olav Kvande, Einhild Johannessen, Amund Rodal, Roar Bævre, Otto Kvande, Harald Ellevset, Kristen Nordvik, Steinar Dalen, Lars Espen Kvande og Per Kvande. 

På denne Youtube-filmen får du vite mer
om hvem vi er og hvordan vi produserer
våre møbler lokalt på Kvanne i Surnadal.

På Kvanne, 

blant fjord 

og fjell
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kkOda Norgesmester i fotball
Om det har skjedd tidligere er ikke skribenten kjent med, 
men det er i hvert fall ikke hver dag eller hvert år vi får en 
NORGESMESTER I FOTBALL fra Søyaland, men 4. nov. 2022 
ble Oda Bæverfjord norgesmester med Molde J19 etter at de 
slo Klepp 3-2 e.e.o på Intility Arena i Oslo. Kjempeartig og 
kjempestor gratulasjon til Oda fra moderklubben.
På veien til cupfinalen har de i tur og orden slått ut Sunndal, 
Herd, Førde, Tiller, Stabæk og til slutt Klepp.

Oda starten sin fotballkarriere i Søya som 6-åring etter å ha 
fulgt etter sine søsken på kamper og treninger fra hun var bitte 
liten… så fotball har hun fått inn med morsmelka. Hun ble tidlig 
ivrig med fotball, og etter noen år med barnefotball i Søya ble 
det Surnadal i ungdomsfotballen før hun gikk til Sunndal som 
15-åring og spilte med Sunndal i 2. div våren 2019. Hun gikk 
deretter til Surnadal igjen og fikk kun 3 kamper før korsbåndet 
røk… etter ett og ett halvt år med opptrening var hun endelig 
på banen igjen våren 2021 på Surnadal/Søya i 3.div.

Etter sesongen 2021 meldte Oda overgang til Molde og er nå 
en del av toppfotballsatsningen i klubben som har ambisjoner 
om å rykke opp til 1. div og deretter toppserien på litt sikt. Oda 
og damelaget til Molde spiller i dag i 2. div og de fikk i år en 
ganske klar 2. plass i sin avdeling.

Gratulerer igjen som norgesmester i fotball Oda, og lykke til 
videre med fotballen og ta vare på de gode fotballminnene.

Stangvik 23.11.2022
Leif Magne Andersen

Gårdsbakeri
Kjekjøtt

Utleie av geit
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Årsrapport KUST G13

I fotballsesongen 2022 samarbeidet Søya med 
Kvass/Ulvungen og Tingvoll for å stille lag i G13. 
Dette var en ny samansetning av klubber, men som 
viste seg å fungere veldig bra. Laget bestod av tre 
gutter fra Søya, fem gutter fra K/U og åtte gutter fra 
Tingvoll. Det ble naturlig for alle at treningene da ble 
gjennomført i Ålvundfjorden. Marius Mellemseter Nes 
var hovedtrener, Leif Ivar Ansnes hjelpetrener, samt at 
det var tre lagledere, en fra hver klubb.

K/U og Søya har samarbeidet i flere år, men nå kom 
det åtte nye gutter som skulle spleises inn i gruppen. 
Treningene startet opp i januar, og det var et godt 
oppmøte. Trenerne var opptatt av å lage grupper og 
lag på tvers av klubbene for å kjappere få guttene til 
å bli ett lag. Guttene fra Tingvoll syntes det var kjekt 
å komme inn på laget, og etter noen treninger var 
guttene integrert i laget.
     
I løpet av vinteren og våren lånte laget Hydrohallen 
flere ganger og kjørte treningskamper. Det ble 
ofte interne kamper mot KUST J17, men vi hadde 
også treningskamp mot Sunndal G13. Trenerne sitt 
hovedfokus i treningene har vært gode pasninger, 
bevegelse og prating. Det har vært variasjon i 
treningsarbeidet, samtidig som at det har vært en 
gjenkjennelseseffekt i øvelsene. Guttene har vært 
treningsvillige og oppmøtet på treningene har vært bra. 
Med en solid spillerstall og godt oppmøte har trenerne 
fått gjennomført gode treninger.

Guttene ble meldt på i G13 avd 2, her møtte vi Bryn/
Bud, Clausenengen/Kristiansund, Malmefjorden/
Eide, Kårvåg/Havørn, Aure og Surnadal. Første 
seriekamp ble spilt 25. april i Kristiansund og ble en 
positiv opplevelse. De dro i land årets første seier, slo 
motstanderen 3-4 og seiersmålet ble scoret i kampens 
siste minutter. Det gode spillet og innsatsen ga resultat 
gjennom hele sesongen. Når serien var ferdig hadde 
laget vunnet åtte kamper, spilt to uavgjort og tapt to.
 
Ved sesongens slutt har laget deltatt på fem cuper, 

åpningscup Nordlandet, Hydro Cup, Norway Cup, 
Oppdal Cup og Sodvin Cup. Å være på cup skaper 
ekstra godt samhold, og spesielt Norway Cup var med 
på å skape gode fotballminner.  Innledende kamper 
endte med to seirer mot Øvrevoll/Hosle og Stange, 
og tap mot Oppsal. Det betydde A-sluttspill og 1/32 
finale mot Giv Akt, som dessverre endte med ett surt 
tap. Alle guttene var på sin første Norway Cup, og 
jeg tror alle vil tilbake dit igjen. Ikke bare for fotballen, 
men også for alt det sosiale som de får oppleve på 
Ekebergsletta og i Oslo. 

Marius Kvande (Søya) og Trym Smedsrud (Tingvoll) 
har deltatt på NEAS Akademiet sitt G13 lag og 
spilt bylagskamper mot Molde, Ålesund og Søre 
Sunnmøre. Store opplevelser for Marius og Trym som 
er både motiverende og veldig lærerikt. De har gjort en 
god innsats på treninger og bylaget, så belønningen 
ble uttak til kretslag G13.

Sesongen avsluttes på Kyrksæterøra med Sodvin 
Cup, 30. oktober. Denne dagen spiller vi 7’er fotball, da 
stiller vi mannsterk og deler opp laget i to lag. 

Vi takker Kvass/Ulvungen og Tingvoll for et 
kjempegodt samarbeid, og sender hilsener til alle 
spillere, lagledere og foreldre. Takk for en kjempefin 
fotballsesong! Snart er det tid for en ny sesong og nye 
fotballminner, da som G14. 

Spillere på KUST G13
Steinar Stenberg (Søya)                                                                                                                                         
Sigurd Berg Kvendset (Søya)                                                                                                                                          
Marius Kvande (Søya)                                                                                                                                           
Vetle Ansnes (K/U)                                                                                                                                            
Marcus Røe Loe (K/U)
Magnus Drøpping (K/U)
Markus Mellemseter Nes (K/U)                                                                                                                                            
Aksel Rødset Bekkevold (K/U)                                                                                                                                            
Daniel Holmeide (Tingvoll)                                                                                                                                      
Eivind Lande-Moen (Tingvoll)                                                                                                                                       
Johannes Forbord Sky (Tingvoll)                                                                                                                                     
John Magnus Solem (Tingvoll)                                                                                                                                       
Martinus Rønningen Kringstad (Tingvoll)                                                                                                                       
Ola Husby Mosand (Tingvoll)                                                                                                                                       
Silas Skar Bulling (Tingvoll)                                                                                                                                       
Trym Smedsrud (Tingvoll)                                                                                                   
    
Kvanne 29.10.2022
Solveig Kvande, lagleder

Foran fra venstre: Ola Husby Mosand, Vetle Ansnes, Markus Mellemseter Nes, Martinus Rønningen Kringstad, 
Johannes Forbord Sky, Sigurd Berg Kvendset, Aksel Rødset Bekkevold

Bak fra venstre: Leif Ivar Ansnes, Steinar Stenberg, Eivind Lande-Moen, Daniel Holmeide, Trym Smedsrud, Marius 
Kvande, Silas Skar Bulling, John Magnus Solem, Marius Mellemseter Nes

(Ikke tilstede: Magnus Drøpping og Marcus Røe Loe.
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Årsrapport J15 Surnadal/Søya 2022
og 2. div der de 4 øverste lagene i vårsesongen spilte 
1.div og de restrerende 2. div. Vi havnet i 2. div og 
har her klart å bite godt ifra oss. Høstsesongen har 
bestått av jevne kamper, der vi har vunnet 2, spilt 2 
uavgjort og 3 tap med en positiv målforskjell på 22-20. 
Tilsvarende for vårsesongen var 1 seier, 1 uavgjort, 5 
tap og en negativ målforskjell på 12-23. 
 
Sesongens høgdepunkt var nok Norwaycup, endelig 
ble det «vår» tur etter at de to siste års turneringer har 
blitt avlyst pga korona. Norwaycup innfridde jentenes 
forventinger og det ble en fin turnering for oss både 
sportslig og ikke minst sosialt. 

Da vi er ett ungt J15 lag med en snittalder på akkurat 
14 år ventet vi tøff motstand fra rene 15 års-lag, men 

det taklet vi bra og innledende kamper endte 0-0 mot 
Ski, tap 0-7 mot ett godt Charlottenlund/Trond 1 lag før 
vi på ny spilte uavgjort i 3. kamp, da 2-2 mot Skjoldar. 
Det endte med B-sluttspill der vi gikk ut med tap 0-6 
mot Sykkylven. Totalt, og ut ifra tidligere resultat er 
vi godt fornøyd med dette da vi var veldig nærme å 
slå ut Skjoldar i siste innledende som ville ført oss til 
A-sluttspill.

Men minst like viktig som fotballen er alle 
opplevelsene, samholdet og fellesskapet det gir å bo 
oppå hverandre på skolen i en liten uke, samt kjekt 
å treffe mange nye bekjentskaper fra andre lag, det 
være seg på all buss og trikk kjøring, på Ekeberg eller 
på skolen. 

Sesongavslutningen ble lagt til Arena Trondheim 
lørdag 29.10 der det først ble servert pizza før jentene 
virkelig fikk vist frem sitt konkurranseinstinkt (som det 
er i overflod av) og konkurrert i Lazertag, Wipeout og 
ridd på Rodeo okser før jentene fikk på shopping. En 
stor dag for jentene og de foreldrene som ble med.

Jentene i laget som representerer Søya er Natalie 
Moen Fiske, Mia Vaseng Hansen, Marte Kvande og 
Solveig Andersen.

Dette laget er identisk med fjorårets Surnadal/
Søya J13, det nye er at vi i år har spilt 11er. Laget 
har i år bestått av 21 spillere fra 2007, 2008 og 
2009 årgangene, en veldig fin, trivelig og ikke minst 
treningsvillig gjeng. Ett veldig bra treningsoppmøte, 
sannsynligvis rundt 16-18 stk i snitt på trening mer 
eller mindre hele året fra januar til oktober. I store 
deler av sesongen har vi trent 3 ganger pr uke, i 
kampsesong når kampene ikke har krasjet med 
treningsdag har det ofte vært 4 økter pr uke, inkl. i 
sommerferien da vi trente til Norway Cup. 
 
Totalt har vi spilt 14 kamper i serien, 7 vår og 7 
høst. Avdelingen vår i vårsesongen bestod av 8 
nordmørslag, samt at det var en tilsvarende avdeling 
for romsdalsklubbene. Høstsesongen ble inndelt i 1. 

Foran fra venstre: Marte Kvande, Solveig Andersen, Ane Dahl Andreassen, Lea Stavik Heggset, Ane Moen 
Fiske, Ida Mogstad, Bunnisa Khamsup (Pink), Vilde Moe

Bak fra venstre: Tone Langli, Selma Stavik Heggset, Maren Honnstad, Tirhas Teklemarian Ande, Mia Vaseng 
Hansen, Isa Mossing, Elisabeth Settemsdal, Marianne Svendsen Fiske, Natalie Moen Fiske, Andrine Kvernberg 
Bævre og June Strand

Ikke tilstede: Ingrid Brekke og Maja Mogstad

Resten av troppen består av: Selma Stavik Heggset, 
Maren Honnstad, June Strand, Marianne Svendsen 
Fiske, Andrine Kvernberg Bævre, Vilde Moe, Ingrid 
Brekke, Tirhas Teklemarian Ande, Ane Moen Fiske, 
Isa Mossing, Tone Langli, Lea Stavik Heggset, Ida 
Mogstad, Ane Dahl Andreassen, Maja Mogstad, 
Bunnisa Khamsup (Pink) og Elisabeth Settemsdal.

Rett og slett en kjempetrivelig jentegjeng.

Trener i sesongen har vært Svein Ola Fiske, 
mens Magnar Heggset og undertegnede har vært 
stedfortredere og assistenter, lagledere har vært Trude 
Fiske, Herborg Honnstad og Astrid Vaseng.

Tusen takk til alle spillere, trenere, lagledere og alle 
foreldre for sesongen.

Sammen skaper vi gode fotballminner.

Stangvik 31.10.2022

Leif Magne Andersen

Økonomigruppa har som hovedoppgave å skaffe 
ekstra inntekter til IL Søya, i hovedsak er dette 
dopapirsalg og Søyabasar. 

Salg av dopapir har vi drevet med i flere år nå, og 
begynner å bli godt innarbeidet blant familiene med 
barn som spiller fotball og de voksne som spiller på 
senior-nivå. Så når fotballsesongen starta opp igjen på 
våren får alle familier tildelt sin kvote basert på antall 
aktive spillere. Og velger selv om de ønsker å beholde 
dopapirsekkene selv eller selg de videre til slekt og 
venner.  

De som ønsker må gjerne ta kontakt med oss i 
økonomigruppa for kjøp, vi har flere sekker på lager 
i klubbhuset, det er et flott bidrag til ett godt formål. 

Prisen er 350 kr pr. sekk. Papiret er også i år levert av 
Hals i Todalen med utmerket service.

Etter mange års pause med Søyabasar pga. Covid19, 
har vi endelig fått arrangert basar igjen. Det var veldig 
kjekt at så mange kom og deltok på basar. 

Vi ønsker med dette å oppfordre alle i «Søyaland» 
om å betale medlemskontingenten også til neste år. 
Det er ikke bare familier med aktive barn som kan 
være medlemmer i IL Søya. Vi ønsker å få med oss 
alle i Søyaland slik at vi kan opprettholde all den gode 
aktiviteten som skjer i idrettslaget.  

Helsing fra Økonomigruppa 
Tommy, Kristin, Merete

Rapport fra Økonomigruppa 2022
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6. DIVISJON
Søya har også i år stilt lag i 6. divisjon 
for menn. På grunn av uvanlig stor 
påmelding i kretsen vår ble det 
opprettet tre avdelinger, noe som 
gjorde at reiseavstandene ble veldig 
overkommelige for vår del. Vi har spilt 
i avdeling med Valsøyfjord, Surnadal 
2, Kvass/Ulvungen, Sunndal, Tingvoll, 
Øksendal og Eidsvåg/Eresfjord/Vistdal, 
og sportslig sett så gjennomførte laget 
en godkjent sesong. Vårsesongen 
gikk stort sett veldig bra, og vi lå på 
andreplass på tabellen når vi tok 
sommerferie. En litt treg start på 
høstsesongen førte til en del tapte 
poeng, og vi endte til slutt opp med 
tredjeplassen i vår avdeling. 

Gjennomsnittsalderen har nok falt litt sammenlignet 
med i fjor, mens aldersspennet fra eldst til yngst har 
økt med et år eller to. De eldste holder fortsatt koken, 
og dette, kombinert med påfyll av yngre krefter før 
sesongen, har gjort at vi har hatt et aldersspenn fra 
eldste til yngste på 34 år. Et annet tall som er verdt å 
merke seg er at vi har halvert antall sykemeldinger fra 
fjoråret. Dette tyder på at en seriøs sesongoppkjøring, 
mye skadeforebyggende trening og god oppvarming 
før kamp og trening gjør underverker. Vi har i 
inneværende sesong benyttet 27 spillere, noe som 
viser at vi er avhengige av å ha mange mann på 
blokka for å få fullført en sesong. Det har likevel vært 
lett å få med folk til de aller fleste kampene, og bortsett 
fra bortekampen mot Kvass som falt på samme helg 
som starten på jakta, så var vi greit med folk til hver 
kamp. Det skal likevel sies at treningsoppmøtet har 
hatt en litt dalende kurve i løpet av året, noe vi håper 
snur til våren hvis vi bestemmer oss for å stille lag et 
år til. 

På samme måte som i fjor så er vi både imponert 
og litt overrasket over at så mange møter opp på 
Søyabanen for å se på galskapen. Vi har hatt mange 

tilskuere på alle kampene og kioskmannskapet har 
gjort en kjempejobb med å tilby både kaffe og «bakels 
å græt». I tillegg har speakere, loddselgere og andre 
bidratt til å lage en fin ramme rundt hjemmekampene. 
Det er også artig å se at så mange unger er i full 
aktivitet mens vi spiller, og det virker som kampene er 
en fin møteplass for dem også. Selv om nivået på det 
som skjer utpå banen ikke er det helt store så er nivået 
på det som skjer rundt banen noe Søya som klubb kan 
være stolte av. Vi håper at folk syns det er trivelig at 
det er noe som skjer, og at et seniorlag i Søya bidrar til 
positiv aktivitet for klubben og bygda. Vi har fått mange 
positive tilbakemeldinger fra både dommere og spillere 
som har vært på besøk gjennom sesongen, og vi har 
inntrykk av at de fleste trives når de besøker anlegget 
vårt.

Vi er i gang med opptellinga til neste sesong, og så 
lenge vi blir nok mannskap så er det ikke umulig at 
Søya blir å finne i oppsettet for 6. divisjon også neste 
år.

Spillere sesongen 2022 Kamper Mål Gule kort Sykemeldinger
Henrik Melkild 14 5 1
Torgeir Kvendset 14 1 2
Espen Andersen 13
Trond Ellevset Blekken 13 4 1
Erling Belsås 12 5 1
Rolv Lysø 12
Dan Blekken 12 7 1
Sondre Nes 11
Jostein Kvendset 11 10
Mattis Fiske 10
Odin Nes 10
Webjørn Holten 8 3
Bjørnar Melkild 8
Ola Øyen Saltrø 8 3
Jan Roger Finnvik 7
Emil Haugen Ansnes 7 1
Vegard Kvande Moen 7 1 1
Tommy Thunestveit 7 5 1
Håkon Sæther 6 1 1
Vegard Bredesen 4 1
Kjetil Rønning 4
Petter Eidsli 2 1 1
Nils Bæverfjord 2
Geir Atle Røen 1
Espen Fougli Vraalsen 1
Kristian Ellevset 1
Vebjørn Vang Aas 1
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Åpningstider:  Mandag - fredag  9 -18 • Lørdag  9 -16 • Søndag  16 -18

Vi ønsker alle kunder både “innafær og utafær” 

tunnelen velkommen til lokal handel!

Verdens beste drivstoff

ASS LANDHANDEL I TODALEN

Hans Torslett ble tidlig inspirert av Kjell 
Hallbings antihelt Morgan Kane. Han 
begynte med skyting allerede som ti-
åring, og har som voksen vunnet en 
meter og seksti centimeter med medaljer 
med svartkruttspistol. En drøss med 
Norgesmesterskap og Nordiske medaljer 
har det blitt.

Hans Torslett begynte sin skytterkarriere 
med luftgevær som ti-åring. Med rifla 
sprang han i skogene rundt Torslett 
og skjøt på det som rørte seg. Senere 
ble det pistol og en rekke nasjonale og 
internasjonale mesterskap.

På spørsmål om hvor mange 
medaljer Torslett har fra skyting med 
svartkruttpistol, svarer han:

- En komma seks meter. Passet akkurat 
inn på et kosteskaft, smiler han.

Du har ikke talt dem altså?

- Nei, har ikke brydd meg om det, er 
svaret.

En opptelling viser det er 77 medaljer i 
løpet av en 20-års periode med svartkruttskyting. 
Nesten halvparten av dem er gull. Flest gull fra 
Norgesmesterskap, men det er også noen Nordiske 
gullmedaljer i samlinga. Et høydepunkt var når han fikk 
en sjuendeplass i en av seks klasser han stilte i, i VM i 
USA i 2004. Den beste nordiske skytteren i det VMet.

- Det var stort å være i VM, var ikke skuffet over en 
sjuendeplass der nei, sier Torslett.

Svartkruttpistolens Mekka 
Å være i USA var som å være i svartkruttpistolens 
Mekka. Svartkruttpistolen var forløperen til revolveren. 
Først singel action, senere double action. Morgan 
Kane brukte begge typer og skjøt like fort med dem 
begge. Trakk og hadde skutt på 1/5 dels sekund. 
Riktignok bare en romanfigur, men mange som har 
lest bøkene har nok ønsket å være som Morgan Kane.

Ble inspirert til pistolskyting via Morgen Kane-bøkene, 
forteller Torslett.

Han skyter med rifle også. Men det er pistol og 
revolver som ligger hans hjerte nærmest. Han har en 
topp ti-plassering fra NM i pistolskyting, men det er 
svartkruttskytingen som har tatt ham til topps.

- Er du en god pistolskytter, blir du fort veldig god til å 
skyte med svartkruttpistol, sier Torslett.

Ble fort god med pil og bue 
Torslett mener hans styrke ligger i treningsvilje, 
konsentrasjon og teknikk. Torslett er en type som 

Medaljegrossisten fra Torslett

 

virker å gå 110 prosent inn for alt han brenner for. Det 
fikk han igjen for når han begynte med pil og bue. 
Han ble fort god til det. I dag etter å ha passert femti 
er han så god han er på det norske landslaget i 3 D 
skyting. Der skytes det på dyrefigurer i skogen. Ulike 
avstander, ulik størrelse på mål, opp og ned bakke. 
Avstandsbedømmelse, sikte og pust er nøkkelord, 
samt trening og atter trening.

- Det tar nesten all min tid. For jeg lager pilene selv 
også. Men det er det jeg liker å holde på med, sier 
Torslett.

I 2004 etter VM i USA begynte han å lukte på 
bueskyting. Jobb på Åndalsnes gjorde han ble med i 
en klubb på Vinstra på hobbybasis ett par år. Så ble 
det opphold på grunn av pistolskyting før han igjen tok 
opp bueskyting seint i 2019. Da gikk det fort til topps.

- Fikk en skulderslitasje fra pistolskytingen. Jeg bruker 
skuldra på en annen måte i bueskyting så det går bra, 
sier Torslett.

Opptatt av vikingtida 
Sjøl om skyting enten der er med kuler eller piler, er 
og har vært hovedinteressen til Torslett, brenner han 
også for vikingetid, vikinghistorie og vikingevåpen. 
I samlinga er det både sverd og øks. To sverd er 
replika, et er praktisk talt originalt. Ikke rart kanskje 
at både Edda og Snorres Ættesaga ligger pent på 
stuebordet. Torslett er som navnet kan høres ut som, 
fra en plass der det er sagt vikingene ofret til guden 
Tor. På gården ovenfor Torsletts sies det at vikingene 

Muskedunder og svartkruttpistol: Det er med 
svartkruttpistolen Hans Torslett har tatt alle sine 
medaljer.

holdt hov. Stangvik med sin plassering og sitt klima 
var nok et sentralt sted på vikingtida, tror Hans. Det 
høres ganske sannsynlig ut, da det er funnet mye 
vikinghistorie i Surnadal, og ennå er det sikkert enda 
mer som har blitt pynta på og litt gjemt i bureisinga 

seinere. Sjansen er nok stor for det har vært flere 
vikingeseter langs kysten på Indre Nordmøre.

-Jeg har også vært med på vikingspel. Og så liker jeg 
å referere til Edda når jeg får Jehovas vitner på tråden, 
avslutter Torslett.

 

 

Stor medaljefangst: Hans Torslett har skutt heim 1,6 meter med medaljer 
nesten halvparten av dem gull.

Bor på vikingeplass: Hans Torslett mener gården er 
oppkalt etter stedet der vikinger ofret til Tor.
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av Marit Haugen

Lars Kvande i Moøya er nok best kjent fra 
fotballbanen, men det er ikkje berre fotball han har 
dreve med oppover åra. Da eg preka med han for 
nokre dagar sidan, kunne han fortelja minner han 
hadde frå skeisebanen. Skuleåret 1960/61  budde 
framhaldsskulelæraren, Einar Singstad, i Moøya, han 
var vel ikkje stort eldre enn Lars, og han var ivrig på 
skeisebanen. Ein dag på etterjulsvinteren foreslo han 
for Lars at dei skulle ta ein tur inni Todalen, og prøve 
skeisebanen der. Inni Todala var sjøisen meir stødig 
enn den var på «Kvenna-landa». Det var spesielt ein 
plass som var bruka til skeiserenning - «Haua-hålet» - 
ei bukt nedafor Todalshaugen. Her hadde dei målt opp 
500-meteren, like til med snøkantar – men på grunn 
av lite snø, var det snø berre i svingane. Det vart ikkje 
nokon rekordfart på denne banen, var det vind og bert 
etter vegen, kom støv og sandkorn og la seg på isen.

Einar og Lars hengt skeisene på «styrhåinnet» på 
syklane sine og drog innover stranda for å konkurrere 
med Todalingane. Skeisene som Lars bruka var Ivar 
Ballangrud sin modell, dei var litt trongare i lesten enn 
Oscar Mathisen sin modell, som Lars meinte hadde 
passa bedre til hans breie «fotablad».Det var mykje 
folk på sjøisen denne dagen, både skeiserennarar 
og publikum. Jon Lunde var tidtakar.. Dei fleste 
gjekk 500-meteren, Lars gjekk i par med Johan frå 
Kvendsettrøa – og slo han såvidt på målstreken. Alf 
Søyset («Moa») var ein meget habil idrettsmann, 
både på fotballbanen og i andre idrettar. Han var 
«stinn» av kondisjon, og ville gjerne prøve seg på ein 
litt lengre distanse. Lars var ikkje vanskeleg å be om 
å stille som parkamerat, men det var ein hake: Alf 
gjekk «rangvegen» - starta altså motsatt veg enn dei 
andre. Men Lars var ikkje heilt ukjent med dette, det 
hendte ofte at dei gjekk «rangvegen» på treningane på 
«Øralandet». Her var det fleire plassar dei kunne gå 

på skeiser: attafor Litljtrøa, på Evjå og på Valen. Valen 
var den største banen, men stemna med tidtaking 
var for det meste haldne på Evjå.  -  Alf og Lars starta 
på 1500-meteren, og Lars heldt følge gjennom heile 
løpet. Alf gjekk på kondisjonen, men Lars hadde nok 
ein litt bedre teknikk, så når dei kom på oppløpet inn 
mot mål, stakk Lars  såvidt ifrå og vann kappløpet 
hårfint. Lars trudde ikkje at Alf var heilt fornøydd med 
dette løpet .......  Så var det å finn framatt syklane å 
ta på heimvegen. Det vart sludd og kald vind – og 
stivfrosne fingrar!

Ein annan gong skulle Einar og Lars til Tingvoll 
for å gå skeiserenn. Dei reiste utover med  
Valsøyfjordbussen.dagen før rennet, og skulle 
overnatte på Sortdal Hotell. Om kvelden låg forholda 

godt til rette for eit fint stemne,  men om natta kom 
det uhorvelege mengder med regn. Så neste morgo 
kunne banemannskapet rapportere om at det låg ein 
halv-meter med vatn oppå isen – det var heilt umuleg å 
arrangere skeiserenn! Det var fleire «utabygdes» som 
hadde teke inn på Hotellet, der Karin Øyen frå Todalen 
var sjef denne tida. Dei fekk godt stell og god mat med 
Karin, og da rennet måtte avlysast, tykte ho så synd på 
dei som hadde reist «bomtur», at ho gav ein skikkeleg 
rabatt på overnattinga, fortalte Lars. - Og da var det 
berre å ta bussen heimatt neste dag – utan å ha fått 
prøve seg på «Tingvoll-isen».

Minner frå skeiserenn først på 1960-talet

Diplom som Lars fekk for deltaking på skeiserenn på 
«Evjå» i 1950, knapt 8 år gammel. Diplomen truleg 
teikna av Anders H. Kvande.

Det var desse skeisene Lars bruka bl.a. på rennet inni 
Todalen.

Velkommen til Slettneset steinovnsbakeri
Ein triveleg kafè i Slettneset på Nordvik.

Her kan du nyte ein god kopp kaffe med noko søtt til, eller kjøpe med 
deg brød heim, laga i vår vedfyrte bakerovn.

Vi har åpent ein søndag i månaden kl. 12 – 16.
Følg oss på facebook og instagram for dato på neste åpen kafè.
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av Marit Haugen

Så lenge eg hugsar hadde vi (mor, far og bror 
Martinus) kvar sommar ein «ferietur» til Finnvikslettet, 
med «topptur» til Strengen,  tur utover «Torvik-
broninn», fisking i Langvassbekkjen, Langvatnet, 
Lomtjønna og Alterstjønnin. Fjellturane var for det 
meste avgrensa til dette området, men sommaren 
1961 preka Inger Holten frå Knolla og eg mykje om 
at vi skulle ta oss ein tur til Oppdal, på fotå, med start 
frå Kårvatn, om Trollheimshytta og Gjevillvasshytta, 
og vi planla at vi skulle «lande» hos onkel til Inger på 
Oppdal.
Vi fekk «skrapa sammen» såpass med pengar at vi 
hadde nok til bussen til Todalen, overnatting ei natt på 
Trollheimshytta, og buss heimatt frå Oppdal. Første 
etappe var altså å koma seg inni Todalen,  der vi skulle 
få overnatte hos tante og onkel til Inger, Nils og Ane 
Reiten. Og da måtte vi ta «Kvendset-bussen» innover 
på ettermiddagen. Og det gjekk greitt, meiner å hugse 
at vi låg i eit rom borti fjøsa.... Vi måtte opp tidleg neste 
morgo, og etter ein god frokost hos Ane og Nils, fekk 
vi sitta på  med mjølkebilen oppover til Kårvatn. Ingen 
av oss hadde vore ute på så lang ein fottur før, så vi 
visste lite om kva vi gjekk til. Det bars etter fin sti og 
merka løype opp lia, om Naustådalssetra og innover 
Naustådalen. Trur det måtte vera attmed Tverråa vi 
hadde vår første stopp, med kakskiv og saft.  Veret 
var forholdsvis bra, stilt og opphalde, men ikkje sol. 
Påkledninga var sjølvsagt langbrok, «langstøvlar» og 
«oinntrøy». «Fjellsko» var eit frammandord enno….

Og vi gjekk og vi gjekk, tykte nok det tok til å bli langt, 
og lura nok på om vi kom til å nå fram til kvelds.  – Vi 
hadde sjølvsagt verken kart eller kompass med oss, 
men vi hadde da lese oss opp såpass at vi kunne 
rekna med å bruke 9 timar utanom matpausane på 
turen. Etter kvart kom vi fram til ei seter, og da hadde 
vi håp om å nå målet! Men – så kom vi til elva Folla, 
og ho var stor!  Dette var før det vart bygd bru over 
elva på denne ruta, einaste måten vi kunne koma 
oss over på, var eit stolheis som hang i ein wire, og vi 
måtte da ved eiga kraft dra oss over …..  og  sende 
stolen tilbake til nestemann… huff og huff!! Dette 
kvidde vi oss på, og hadde det ikkje vore så langt 
attende og heim, hadde vi nok snudd her, ja. Men 
«overfarten» gjekk  bra den, vi kom oss velberga over, 
båe to. Da var det ikkje langt att til Trollheimshytta, 
og du verden det var godt å koma inn og få tå seg 
støvlene og ikkje minst få seg ein god middag. Det 
var god plass på hytta, vermeldingane for dei neste 
dagane var ikkje så overlag gode.

Og neste dag vart det meldt om snøbyger i høgfjellet. 
Ruta vi skulle gå gjekk over Mellomfjellet som ligg 
godt over 1000 meter. Det var fleire som valgte å bli 
i ro på hytta denne dagen, men eg hugsar spesielt at 
vi tala med nokre svenskar som skulle gå til Kårvatn, 
same ruta som vi kom dagen før. Denne ruta går 
ikkje over høgfjellet, mest i dalbotnar, men her er 
nakent og ruta er lang. Betjeninga på hytta nekta oss 
å ta turen over Mellomfjellet denne dagen. – Så da 
vart alternativet enten å ta føtene fatt og traska heile 
Folldalen attmed elva ned til Kvammen, eller betale 
for ei overnatting til på Trollheimshytta. – Dette var 

ikkje med på budsjettet til 
turen, pengepungen tillot 
nok ikkje ei overnatting 
til…. Men så fekk vi tilbod 
om å jobbe for «senga og 
maten»,  ville vi vera med 
å renska potet og «vask 
opp», skulle vi få bo og 
eta gratis!  Og gjett om vi 
tok imot tilbudet!!
Neste dag var været langt 
frå perfekt, det var surt 
og kaldt, men lite vind 
og omtrent opphalde, så  
betjeninga gav oss «lov» 
til å gå over Mellomfjellet.. 
No var det godt å finn 
huvå og vottane som vi 
heldigvis hadde pakka 
med oss. På grunn av 
nysnøen som hadde 
kome dagen før, var det 
ikkje så godt å sjå «raud-
merka» alle plassar, men 
det var heldigvis fleire 
som gjekk same ruta som 
vi denne dagen, og det 
var vi glade for.  Denne 
ruta er ikkje så lang som den vi gjekk første dagen, 
og turen over fjellet gjekk bra, sjølv om det var litt 
«hustre», matpausane vart ikkje lange!

Siste delen av turen skulle gå frå Gjevillvasshytta til 
Oppdal – dette er og eit stykkje…. Hugsar vi åt siste 
nista vår oppå ein stein medan vi venta på skyss som 
skulle ta oss fram til onkelen til Inger på Oppdal. Vi 
låg hos dei til neste dag, og fekk vera med dei «til 
seters», der dei serverte skikkeleg god seterkost. Ikkje 
meir enn eg hugsar, låg setra deira på «Orkelsjøsida». 
Hugsar heller ikkje korleis turen frå Oppdal og heim 
gjekk, men eg reknar med at det vart buss om 
Sunndalsøra til Kvanne – da var sikkert peng-pungen 
botn-skrapa…..
Etter at vi kom til «sivilisasjonen» fekk vi høre at 
det var nokre svenskar som omkom undervegs frå 
Trollheimshytta til Kårvatn den dagen vi renska potet 
på Trollheimshytta. Dette var nok dei som vi tala med 
om morgonen før dei starta. Leitemannskapet som 
fann dei, fortalte at dei hadde kledd tå seg mykje 
av kleda. Etter denne hendinga vart det bestemt at 
det skulle byggjast nødbu inni Naustådalen, slik at 
det kunne vera muleg å ta inn her om veret vart for 

dårleg. I dårleg vær er turen hit ekstra lang og dryg, 
og er det veståver med nedbør får ein veret midt imot 
herifrå og til Naustådalssetra, så sjølv om ruta ikkje 
går oppe på snaufjellet, kan turen ut Naustådalen vera  
strabasiøs nok.  Det er fleire som har omkomme på 
denne strekninga. No er forholda noko betre, nødbua 
er oppkoma, og det er bygd bru både over Folla, 
og over elvene som kjem frå Tverråbotnen og frå 
Strankåbotnen.
Vår første «skikkelege» fjelltur vart ikkje riktig slik vi 
hadde tenkt, men enn om vi hadde måtta traska ned 
heile Folldalen til Kvammen, da hadde det vorte ein 
skikkeleg «nedtur»! Så vi vart over lag  glade da vi fikk 
tilbudet om å «arbeide for mat og losji»!

Min første «skikkelege» fjelltur

Inger nyt kakskiva på første stoppen, 
i nærheiten av elva frå Tverråbotn. 

Marit med fullt fokus på å dra seg over Folla i 
stolheisen – ikkje noko artigt!

Vi åt restane av nista vår medan vi venta på skyssen frå Gjevillvasshytta til Oppdal
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Eirik Vang Aas feirer jul på Kvanne før han tar med seg 
sykkelen og reiser til Montbéliard i Frankrike. Der skal 
han sykle for det franske profflaget CC Étupes. Det han 
gruer seg litt til er å henge med på fransken.
Eirik Vang Aas fra Kvanne har etter fire år på 
sykkelsetet i Norge fått proffkontrakt i Frankrike. Han 
skal sykle å få betalt for det. Laget hans CC Étupes 
er et U 23 lag. Et rekrutteringslag for storklubber. CC 
Étupes stiller ikke lag i Tour De France, men blir Vang 
Aas lagt merke til i de mindre rittene der klubben stiller 
for å matche sine unggutter kan vegen dit være kort. 

 - Det er gjennom å konkurrere du blir bedre og 
virkelig god, sier Aas.
Han startet altså å sykle som 16-åring. Ikke mange 
får proffkontrakt etter fire år på sykkelsetet. Vang Aas 
må kanskje ha noen spesielle sykkelgener som gjør 
han får det til. Sjøl tror Vang Aas grunnlaget ble lagt i 
barndommen heime på Kvanne. Ut i skogen, klatre i 
trærne, springe og leke. Senere fotball. Det var pussig 
nok fotballen som satte ham på sykkelsetet. Etter 
noen trøkker i knærne tålte ikke bena hans fotball 
mer. I opptreninga fant han sykkel og søkte seg til 
sykkelgymnas på Melhus, og resten er historie. 

 - Knærne tåler fortsatt ikke så mye, men de 
tåler sykling bedre enn fotball. Jeg klarte å skade kneet 
på fotball igjen i sommer, sier Vang Aas.
Vang Aas vant Norgescupritt i sommer og ble nummer 
tre i Norgescupen totalt. Hva er så styrken til dette 
unge sykkeltalentet. Sjøl tror han det er at han ikke er 
spesielt god på noe, annet enn å være passe seig, og 
ha evnen til å ta seg helt ut, gå lengst ned i kjelleren og 
finne kreftene for å stå løpet helt til mål. Han er ingen 
klatrer når motene blir lenger enn 20 minutter. Han blir 
ikke rask nok om løypene er for flate. Der han er best 

er når det er kupert og med passe lang motbakke før 
mål. Sitter han i tet når alle bein og hoder er trøtte, og 
kommer til et relativt bratt oppløp, det er da han vinner. 

 - Min største styrke som syklist er min evne til å 
ta meg helt ut, sier Vang Aas.
Nå er han hjemme. Han trener opp kneet etter 
fotballskaden fra i sommer, nå er det mest sykkel. Han 
reiser til Frankrike over nyttår. Først blir det pinnekjøtt 
og ribbe og julefeiring med familien. Han gleder seg 
til å komme i gang i Frankrike. Få trene med utøvere 
som er minst like gode som ham og få bryne seg mot 
proffsyklister i Europa. Foruten fransken som han må 
lære seg gruer han seg ikke til så mye annet. Det er 
fransk som er språket og ingen ting annet. Men han 
tenker om det kommer en tøff periode treningsmessig 
og resultatmessig, tror han det kan bli seigt å være 
langt unna familie og venner. 
 
 - Det kommer til å bli tøft, men jeg har rett 
innstilling. Det kan bli brutalt i et nytt miljø, men jeg 
mener jeg er greit rusta for det, sier Vang Aas.
Det er både en nordmann og en svenske i laget han 
kommer til. Det tror han er en styrke. Målet med 
profflivet er å bli så god han sykler i, og kanskje 
kjemper om å vinne i Tour De France. Det er ennå et 
stykke dit. Delmål på vegen er en seier eller pallplass i 
U 23 NM neste år som kan være ett springbrett videre, 
det samme kan et toppresultat og en pallplass i U 23 
VM være om han kommer dit. 

 - Jeg gleder meg til å reise ned til Frankrike. 
Gleder meg til å komme i gang. Tror nok mamma og 
pappa kan synes det er mer vemodig enn meg at jeg 
drar, sier Vang Aas.

Søyalending sykler sørover

Er seig: Eirik Vang Aas mener hans styrke som 
syklist er evnen til å ta seg helt ut.

Når vi heier bygger vi kultur
Alle drømmer og ambisjoner hører hjemme et sted, og 

ordet lokalt er ikke smått for oss. Da kreves det en bank som 
bidrar til at det finnes muligheter for alle.

Vi heier på deg!

bank.no

Gleder seg: Eirik Vang Aas skal spise noen runder pinnekjøtt 
og noe ribbe heime på Kvanne før han reiser til profflivet i 
Frankrike.
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Alti på heimebane!

Åpningstider: 10-19 (16)
alti.no/surnadal

300 gratis 
parkeringsplasser 
og ladestasjoner 

for elbil.

KUNDEKLUBB
Send kodeord SURNADAL

til 27500

MELD DEG INN I

Velkommen til en trivelig
 handel  på Alti Surnadal

BUTIKKER
ARK 90 24 83 51
  BOOTS APOTEK 71 65 52 10 
CUBUS 55 21 17 67
EUROPRIS 71 66 13 10
EUROSKO 97 05 08 48
FLOYD 90 82 08 70
HAPPY HOMES SÆTERBØ 45 51 50 55
HUSFLIDEN 48 28 64 63
HÅRSENTRET 71 66 18 02
INC.  90 27 02 75
INTERSPORT 71 65 75 85
IVAR ØVERLIE  71 66 03 19
KITCH’N 51 11 71 21
NILLE 97 11 51 04
O.M. GREFSTAD BILFORHANDLER 91 72 06 06
POWER 71 65 99 50
PRINCESS 71 65 90 23
REMA 1000 71 66 31 55
SKIN TONIC 92 31 80 69

SPISESTEDER
CHINA RESTAURANT 71 65 75 88
JOHANSEN CONDITORI 40 60 65 96

ANDRE
ALTI FORVALTNING 
GJENSIDIGE FORSIKRING 
SURNADAL  71 65 70 00
RIBI AUTOSENTER/ 
SERVICE 71 65 75 72
UNO X

25
leietakereI år har det vært arrangert barneidrett 

for 3. og 4. klasse på onsdager 
fra uke 43 tom uke 48. Det har 
vært mellom 6 og 12 barn som har 
deltatt. En artig time med blant 
annet stikkball, fotball, hinderløype, 
danselek. En veldig kjekk gjeng å 
være sammen med.
 
Lillian Væge Glærum

Barneidrett

Søyasvømming er like populært i år 
som tidligere år.  Mange venter med 
å starte svømmesesongen til etter 
høstferien, da fotballsesongen er 
ferdig for de fleste. Og siden da har 
det vært tilnærmet full svømmehall 
for Søya sine medlemmer.
I år har vi fått oppsatt tid mandager 
fra 18.30 til 20.00. en halv time 
tidligere enn i fjor, noe som gjør 
det bedre for yngre medlemmer å 
komme på svømming.
Oppmøtet har som sagt vært veldig 
bra og det er et godt støynivå inne i 
svømmehallen. Det er derfor viktig at 
alle barn har med seg en voksen som 
har ansvaret for dem og passer på at 
ingenting går galt i bassenget.
Men det er plass til flere badende 
søyamedlemmer, så det er bare å ta 
turen mandager mellom kl 18.30 og 
20.00 i svømmehallen på Surnadal 
Ungdomsskole.

Badeand
Martinus Grønnes

Svømming

Lars Bastian Søyset og Alvin Haga synes søyasvømming er morsomt
og besøker bassenget så ofte de kan.
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Fotballsesongen 2022 har gått over i historiebøkene, 
men fotballminnene laget har skapt lever videre. Søya/
Todalen J/G 8 og 9 år har denne sesongen bestått av 
spillere født i 2013 og 2014. Trenere har vært Kristin 
Moen Sæterbø og Vegard Kvande Moen.

Laget starta opp med treninger på april, og allerede 
på mai starta serien. Dette var første sesongen 
med seriespill for spillerne født i 2014, noe som 
var spennende. Det har vært moro å følge laget 
og se framgangen de har hatt, og hvordan de har 
vokst som lag. Ikke alle kampene har gått vår veg, 
men pågangsmotet til spillerne har virkelig vært 
beundringsverdig.

I år har vi deltatt på Halsacup, Silregncup, Todalscup, 
Søyacup og Rindalscup i tillegg til seriespill. På noen 
av cupene har vi delt inn laget i rene jente- og guttelag, 
mens andre har vi spilt som mixlag. For å få til rent 
guttelag var våre spillere med på G9 på Silregncup. I 
serien har vi møtt Surnadal (2 lag), Sunndal (2 lag) og 
Kvass/Ulvungen.  
 
I tillegg til cuper og serie har det sammen med 

Årsrapport J/G 8 og 9 år Søya/Todalen

Sunndal, Surnadal og Tingvoll blitt arrangert små 
jenteturneringer. Søya arrangerte miniturnering 
for J 8/9 den 9. mai. Vi deltok også på turnering 
på Sunndalsøra på tampen av sesongen. Selv om 
spillerne «bare» er 8 og 9 år, kan det enkelte ganger 
være tøft å møte bare gutter i serien. Dette har da 
vært et godt tilbud der jentene får prøvd seg som eget 
lag. 

Jentene deltok også på Tare jentefestival på 
Reknesbanen i Molde. Dette ble en kjempefin dag 
med mange gode fotballopplevelser. Til Molde 
og på jenteturneringa på Sunndalsøra var vi så 
heldige å få låne med oss Mie Røe Loe (8 år) fra vår 
samarbeidsklubb Kvass/Ulvungen.

Den 27. september hadde vi tradisjonen tro avslutning 
med kamp mellom foreldre og barn. Etter kampen 
spiste vi Napolipizza. 

Årets J/G 8/9 har bestått av disse spillerne:

2013: Mali Bjørnås Grønnes og Selma Andreassen 
Moe.

2014: Anne Margrethe Søyseth, 
Tilde Berg Kvendset, Edvard Halle 
(Todalen), Arvid Moen, Vilje Moen, 
Marie Ulvund Nes, Sondre Nervik 
Grønnes og Henrik Moen Rodal.

Takk til spillere, foreldre og 
trenere for en artig og minnerik 
fotballsesong.

Reppen, 11.10.2022.

Kristin Ulvund, lagleder

Jentene på Tare jentefestival i Molde. Fra venstre: Marie Ulvund Nes, Anne 
Margrethe Søyseth, Tilde Berg Kvendset, Mali Bjørnås Grønnes, Mie Røe 
Loe (Kvass/Ulvungen) og Vilje Moen.

Hele laget på Søyacup. Fra venstre: Edvard Halle, Arvid Moen, Vilje Moen, Anne Margrethe Søyseth, Marie 
Ulvund Nes, Sondre Nervik Grønnes, Henrik Moen Rodal, Tilde Berg Kvendset, Selma Andreassen Moe og Mali 
Bjørnås Grønnes.

Gutter 9 på Silregncup. Fra venstre: Arvid Moen, Arne Moen Rodal, Henrik Moen Rodal, Edvard Halle (Todalen), 
Adrian Vikan, Sondre Nervik Grønnes, Emil Melkild og Linus Væge Glærum.
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«Vi skal skape gode fotballminner» 
er IL Søya fotballgruppes visjon: 

Med dette mener vi at det aller viktigste er at alle som 
har vært spiller, trener, lagleder, tillitsvalgt eller på 
annen måte involvert i fotballgruppa sitt arbeid skal 
kunne se tilbake på tiden i IL Søya’s fotballgruppe på 
en positiv måte – og slik at det skapes gode minner 

Sportslig aktivitet i sesongen 2022 
I februar 2022 ble koronapandemien «opphevet», 
endelig, i hvert fall slik at idretten gikk tilbake til 
normalen etter 2 år med restriksjoner og amputerte 
fotballsesonger. 

Samarbeidet med våre naboer, Todalen, Surnadal og 
Kvass/Ulvungen har fortsatt som tidligere år, samt 
at Tingvoll ble ny samarbeidsklubb for første gang i 
år, på G13. Dette da vi og naboklubbene våre i flere 
årsklasser sliter med å stille egne lag er ett samarbeid 
en gjensidig nødvendighet for alle parter for at vi skal 
ha fotballaktivitet rundt omkring i grendene. Tusen takk 
til ALLE samarbeidsklubber! 

Vi har i sesongen stilt med følgende lag i seriespill: 
G/J 8/9 - 1 lag, 5er (mikslag i samarbeid med Todalen)
G10 - 1 lag, 7er (i samarbeid med Todalen) 
J11 - 1 lag, 7er (i samarbeid med Todalen) 
G12 - 1 lag, 9er (i samarbeid med Surnadal) 
G13 - 1 lag 9er (i samarbeid med Kvass/Ulvungen 
og Tingvoll) 
J15 - 1 lag, 11er (i samarbeid med Surnadal 
Damer A-lag 3.div - 1 lag, 11er (i samarbeid med 
Surnadal) 
Herrer A-lag 6.div - 1 lag, 11er 

I tillegg har vi hatt knøttelag med 6 og 7 åringer som 
har deltatt i diverse cuper rundt om. 
Sportslige høgdepunkt varier naturlig nok etter 
hvilket nivå og alder man er på, men for klubben 
totalt sett er det veldig artig å se at seniorfotballen 

ruller på Søyabanen igjen med alt det medfører, 
stort engasjement, bra publikumsoppmøte og godt 
kiosksalg. 
Men det viktigste er at alle store og små får gode 
fotballminner i en eller annen form. 

For detaljer angående det sportslige viser vi til hver 
enkelt årsrapport fra lagene. 

Søyacupen 
Søyacupen ble i år arrangert for 21. gang den 
27. august etter at den ble avlyst i 2020, mens 
den 20.ende utgaven i fjor ble gjennomført med 
restriksjoner, begge årene pga koronapandemien 

Søyacupen ble arrangert på tradisjonelt vis med god 
cupstemning, flott cupvær, grilling, stort kiosksalg, 
gode dommere, dyktige spillere, blide fjes, masse mål 
og premier. 

Det store trekkplastret på årets cup var nok utvilsomt 
verdensmesterne i fotballtriksing FagerliBrothers 
(Erlend og Brynjar) som holdt 2 show i løpet av dagen 
slik at alle skulle få det med seg, samt at de tok seg 
god tid til autografskriving etter hvert show. Særdeles 
dyktige og trivelige gutter. 

I år deltok 64 lag i alderen 6 – 12 år på cupen. 
Søyacupen er fortsatt den største barnefotballcupen 
på indre Nordmøre etter Hydro Cup. Men 
konkurransen om cupbarna er stor, og vi har flere 
konkurrerende cuper rundt oss som kjemper om de 
samme laga omtrent i samme tidsrom...  
Heldigvis har Søyacupen fått ett godt renomme og 
vi får stadig positive tilbakemeldinger på cupen som 
vi som klubb og arrangører tar med oss i det videre 
arbeidet.  
I denne forbindelse ønsker vi å takke alle som bidro 
på ett eller annet vis for å gjennomføre cupen på den 
måten det ble gjort, tusen takk 
Cupen lever så absolutt opp til klubbens visjon for her 

ble det skapt gode fotballminner og mange små og 
store artige sportslige øyeblikk 

Dommeraktivitet 
Ola Magne Nordvik er den eneste fra Søya som 
dømmer kretskamper. Han har vært hoveddommer, 
assistentdommer eller dommerveilder i overkant av 30 
kamper denne sesongen, for øvrig ett imponerende 
antall kamper der de aller fleste dommeroppdraga har 
vært i 4. div. 
Ola Magne er også dommerinstruktør i fotballkretsen.
De klubbdommerne som stort sett har dømt det meste 
av våre hjemmekamper i barnefotballen i år er Espen 
Andersen, Sondre Nes, Maddelen Moen Fiske og 
Jannicke Valstad Stenberg. 
Takk til alle som har dømt på vegne av Søya, uten 
dommere stopper fotballen!

Representasjon 
Flere av våre spillere har vist god sportslig utvikling 
også denne sesongen. 

Marius Kvande har vært fast uttatt i NEAS Akademiet 
i klassen G13 og har spilt kamper her. Marius har og 
vært med på KBK’s 14-årslag når de har spilt i de 
nasjonale turneringene i NTF-elitetiltak for G14-lag der 
ungdomslagene til klubbene i Eliteserien og OBOS-
ligaen møtes. 
I tillegg har Anna Vikan vært i treningsgruppe med 
Neas Akademiet J12, mens jentene Mia Kvande, 
Sigrid Grønnes og Natalie A. Brusethaug før prøve seg 
i høst på trening med Neas Akademiet J11. 
Vi ønsker dem alle sammen lykke til. 
Søya er også godt representerte i Nordmøre og 
Romsdal fotballkrets komiteer. Ola Magne Nordvik er 
styremedlem i kretsstyret, Knut Haugen er medlem 
i kretsens valgkomite mens Lars Inge Kvande er 
medlem i kontrollkomiteen. 

Sponsorer 
Vi ønsker med dette å TAKKE alle våre sponsorer 
som er med å bidrar til vår drift og relativt høge 
aktivitetsnivå, spesielt i barnefotballen der vi 
anslagsvis har ca 70-80% deltakelse av alle barna i 

skolekretsen. 
Våre sponsorer er hovedsponsor SpareBank 1 
Nordmøre, utstyrsleverandør Intersport Olaf Moen, 
samt våre draktsponsorer Gjensidige Surnadal, Heim 
og Tingvoll, Talgø Møre Royal, Svorka, Takstmann 
Øyås og Alti. 

Takk 
Fotballgruppa vil til slutt takke alle som har bidratt til at 
sesongen nok en gang har blitt gjennomført strålende, 
både på og utenfor banen. Det er mange som gjør en 
god jobb slik at treninger, kamper, transport, kiosk, 
vedlikehold av bane og arena, samt inntektsbringende 
arbeid osv. flyter godt. Uten dere har ikke dette vært 
mulig. Tusen takk!  

Styret i fotballgruppa 
Leder: Leif Magne Andersen 
Styremedlem/leder aldersbestemt: Solveig Kvande 
Styremedlem/trenerkoordinator: Lillian Væge Glærum 
Styremedlem/sekretær: Jens Nervik

For IL Søya fotballgruppa

Leif Magne Andersen

Stangvik 23/10 - 2022

ÅRSMELDING FOTBALLGRUPPA 2022



MøreRoyal®  terrassebord fra Surnadal 
er førsteklasses materialer som 
krever lite vedlikehold og 
gir lang levetid til 
tross for et 
råteutsatt 
klima.  

Velg KORTREIST terrassedekke

med LANG levetid 
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